

Sino-Christian Studies

Notes for Contributors

1. *Sino-Christian Studies* (hereafter referred to as Journal) is published semi-annually by the Graduate School of Religion of Chung Yuan Christian University. The Journal covers areas in Christian theology, philosophy, biblical studies, history and cultural issues. The types of article are:
 - a. Articles: Original article related to Christianity as mentioned above.
 - b. Reviews: Review on books or articles that are related to Sino-Christianity.
 - c. Academic News: In-depth report on conferences that relate to Sino-Christianity.
2. The Journal welcomes submission and requests that the work is original and has not been previously published elsewhere.
3. The article can be written in Chinese or English. Research Article should include abstracts and keywords in both languages. The length of each type of the article is as follows:
 - a. Research Article: 5,000–10,000 words including footnotes.
 - b. Book Review: 2,000 words.
4. Research Article should follow the following format:
 - a. Chinese and English Title, Author's occupation, position and contact information; please refer to *Article Submission Cover Page*;
 - b. 500 words abstracts and maximum of 5 keywords;
 - c. Footnotes according to the style stated in Footnote Format (please refrain from revealing author's identity in the article; when citing author's own work please refrain from using first person pronoun).
 - d. A bibliography of works cited should be included at the end of the article.

5. Please submit two copies of the article by mail AND in electronic form either through email or floppy disk. The electronic file should be either in Microsoft Word or PDF format.
6. Article submitted to this Journal will be reviewed first by the editorial committee and then by two scholars of relevant field. A decision will be made and the author notified in two months after receiving the article. Upon acceptance for publication, the author shall revise the article according to the format of this Journal. The editorial committee will then decide on the issue in which the article will be published.
7. The author shall agree to authorize the Journal to grant the right to electronic publishing/database organizations for the reproduction of the article either electronically or in print. The relevant forms can be downloaded from www.srv.cc.cycu.edu.tw/religion/jscs2/
8. The author is solely responsible for the content of the article, and any viewpoint expressed therein does not necessarily reflect that of the Journal. Upon publication, the Journal reserves the copyright of the article.
9. The author will receive two copies of the Journal in which the article is published as a token for his/her contribution.
10. Please send your article to:
Editor of Sino-Christian Studies
Graduate School of Religion
Chung Yuan Christian University
200, Chung Pei Rd., Chung Li,
Taiwan 32023, R.O.C
or e-mail with attachment to: jscs@cycu.edu.tw

《漢語基督教學術論評》 投稿須知

- 一、《漢語基督教學術論評》為台灣中原大學宗教研究所出版之定期刊物，每年出版兩期，內容包括基督教神學、哲學、聖經研究、歷史文化等。論文類型如下：
 1. 一般論文 (Articles)：基督宗教研究相關類別之原創性學術論文。
 2. 評論 (Reviews)：針對新近漢語學界出版之基督宗教研究相關領域之學術專著評介。
 3. 學術動態 (Academic News)：針對近期漢語學界有關基督宗教研究之學術會議深入報導。
- 二、本刊全年公開徵稿，凡與本刊內容相關之學術論文均歡迎各界人士投稿，惟內容必須是首次發表之原創性學術研究。
- 三、中英文文稿均可。研究論文需附中英文摘要及關鍵字，論文含註釋每篇中文以一萬至二萬字、英文以五千至一萬字為原則；書評以三千字為限。
- 四、研究論文之撰寫格式及順序如下：
 1. 首頁：中英文題名、作者聯絡方式（中英文姓名、現職及通訊地址、電話、E-mail 等聯絡方式），請參照「投稿論文封面首頁」格式。
 2. 中英文摘要（各以 500 字為限）、關鍵字（以 5 字為限）。
 3. 正文含註釋（正文撰寫請勿透露作者相關資料，引用作者自身文獻時請迴避使用第一人稱，中文稿件請依「《漢語基督教學術論評》註釋格式範例」撰寫）。
 4. 文末詳列「參考文獻」，外文以字母排列順序，中文以筆劃排列順序。

- 五、來稿請依撰寫順序，且符註釋格式之要求，以郵寄清晰之打字稿兩份，並以電子郵件（或文稿附磁碟）方式交寄原稿件之 WORD 電子檔。
- 六、投登本刊之論文，依例須經審查，由本刊編輯委員會初審，後經二位具被審者同等級之學者專家匿名複審，於稿件收到後兩個月以內回覆作者，審核通過後始得刊載。來稿隨收隨審，一經通過即寄發同意刊出函告知。經決定採用之文稿，須依本刊體例修改論文格式，且親校最後文稿，修改過後始由本刊之編輯委員會另行決定於何期刊出。
- 七、著作人投稿本刊，經收錄刊登後，同意授權本刊得再授權其他本刊接受之資料庫進行重製，透過網路提供服務，授權用戶下載、列印等行為，並得酌作格式之修改。
相關表格可上網下載：www.srv.cc.cycu.edu.tw/religion/jscs1/
- 八、經刊登之文稿，作者自負文責，一切立論不代表本刊觀點，版權則歸本刊所有。
- 九、經刊登者，本刊將於出版後贈送當期刊物 2 本茲為酬謝，不另致稿酬。
- 十、來稿請寄：
台灣桃園縣中壢市中北路 200 號
中原大學宗教研究所
《漢語基督教學術論評》編輯委員會
電子檔亦可以電子郵件寄：jscs@cycu.edu.tw。